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Dagsorden 
HUNDIGE BOLDKLUB 

 

Mødeleder: Jan 

Referent: Henrik 

Dato: Onsdag den 15. maj 2019 kl. 18.30  

Tilstedeværende: Peskho, Jesper, Stig, 

Mads, Søren og Jan 

 

 

Fraværende: Pelle og Henrik 

 

 

Dagsordenpunkter Konklusion Ansvarlig Deadline 

1. Godkendelse af referat fra 

5. marts 

 

Sidste referat blev godkendt 

uden kommentarer 

Alle  

2. Seneste nyt 

-Grøn rengøring 

 

 

 

 

 

 

-Net påsat +50 

 

 

 

 

 

-Fonde ansøgninger/status 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Fjernelse tjørnebuske 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Lamper på sti mod Ishøj 

 

 

 

 

 

 

Rengøring er overtaget af 

Michael, der gør et godt 

stykke arbejde. Nuværende 

aftale udløber 30. juni og 

klubben afventer svar om evt. 

forlængelse fra kommunen. 

 

Lørdag den 30. april klarede 

+50 motionsholdet at sætte 

alle net på og reparere de der 

var i stykker. Klubben siger 

TAK. 

 

Klubben har søgt et antal 

fonde og bl.a. fået tilsagn om 

støtte til fusionshold piger 

som er et projekt i 

samarbejde med Greve Nord 

herudover kan nævnes tilsagn 

om ansøgning på indkøb af 

aqulity udstyr og lege-

/motorik udstyr til de yngste  

 

Klubben har mistet og mister 

mange bolde i tjørnebuskene 

mod Ishøj kommune. 

Politikerne har nu indvilliget i 

at der må fjernes et bælte på 

ca 5 meter efter vi først 

havde fået afslag igen. 

Afventer dog kommunal 

behandling. 

 

Kommunen har afslået 

forlængelse af lamper fra 

Ishøj ind på stien i Greve 

parallelt med banen. De kan 

genansøges i 2020. 

 

Jan   
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-Defekt trappetrin 

 

 

-Oven vindue der åbner 

 

 

 

 

 

-Reparation af tagrende 

 

 

  

-Reparation Tv-antenne 

 

 

 

 

 

 

-Strandflag indkøbt 

 

 

 

 

 

-Nyt reklameskilt 

 

Vi har rykket for reparation af 

defekt trappetrin op til 1. sal 

 

Vindue på taget har i vinter 

åbnet uhensigtsmæssigt 

f.eks. også under frost. 

Kommunen er bedt om at få 

det tjekket igen. 

 

Kommunen er rykket for 

reparation af tagrende på 

klubhus igen, igen. 

 

På grund af antenne på taget 

af skuret bliver ramt af bolde 

fra Kunsten og er slået skæv 

falder TV kanaler ind i mellem 

ud. Vi har bedt om at få den 

afskærmet og repareret. 

 

Et par strandflag 

(markeringsflag) med logo er 

indkøbt. Bruges første gang 

på Greve Festivalen den 25. 

maj 

 

Der er indgået ny 

sponsoraftale med Bodrum 

Pizza og Cafe. Skilt ophænges 

snarest 

3. Årshjul 

-4. maj stævne evaluering 

 

 

-Skills DBU-kursus 

  Evaluering 

 

 

 

 

-Møde med ”Broen” 7. maj 

 

 

 

-Greve Sommerfestival  

  25. maj 

 

 

-Store kampdage 1-2 juni 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

Vurdering var samlet at 

dagen gik godt 

 

Kursus med DBU og 

potentielle trænere/hjælpere 

gik ligeledes godt. Der var 

tilmeldt ca. 20 unge. Kurset 

blev afviklet i påsken 

 

Møde blev udsat på grund af 

folketingsvalget og er nu 

programsat den 26. juni 

 

Klubben deltager ved 

sommerfestivalen med +50 

herremotionsholdet. 

 

Børnestævner i klubben 

afvikles den 1 og 2 juni        

(Efter mødet er program 

udsendt fra DBU – der er i alt 

86 kampe på de 2 dage – så 

der er behov for hjælp). 

Store kampdag afvikles 

parallelt med børnestævne 

den 2. juni. 

 

 

Alle  
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-Trænermøde 2 i juni  

  

Næste møde er sat til 12. 

juni. Alle trænere indkaldes. 

Et vigtigt punkt er tilmelding 

til efterårets DBU-turnering 

4. Status fra ungdom 

     -Fodboldskole status 

 

 

 

 

 

     -Udfordringer ungdom 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     -Trænerstop ungdom 

 

 

 

 

 

 

     -Trænersituation 

 

 

 

     -Navngivning af hold med  

      farver i stedt for numre? 

 

 

 

 

 

 

 

     -Trænerløn under 18 år 

 

 

Tilmelding har været lidt mere 

trægt end normalt. Der er på 

det seneste udleveret mange 

tilmeldingssedler som 

forventes at give en effekt 

 

Der er p.t stoppet for tilgang 

på U9 (årgang 2010) mens 

flere hold er tæt på stop for 

tilgang. 

Nye piger kan evt. tilbydes at 

træne med drengene hvis de 

ønsker det, på årgange hvor 

klubben ikke har et pigehold. 

Vi kan se at hold vi møder i 

kampe ofte har piger i 

truppen 

 

 

Patrick er stoppet som træner 

og Marwa og Ditte har 

overtaget træningen af piger, 

årgang 2008 med forældre 

hjælp 

 

 

Adnan er blevet medtræner 

med Hakam på årgang 2006 

 

 

Forslaget blev overordnet 

forkastet fra årgang 2008 og 

op. Børnene ved godt selv 

hvilket niveau de er på. 

Trænerne kan evt. selv 

beslutte om det er 

hensigtsmæssigt med farver i 

situationen 

 

Det blev drøftet om man ved 

”Cheftrænere” under 18 år 

kunne ”aflønne” dem. Det 

blev vurderet som en god ide 

i den udstrækning, klubben 

har midlerne til det.  

Mads  

5. Status fra senior 

-Serie 3 hold 1 

 

 

 

 

 

 

Det ene serie 3 hold blev 

trukket efter et par kampe på 

grund af mangel på indmeldte 

spillere 

 

 

Søren  
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-Nyt senior 

 

 

 

 

 

 

 

-Kvindemotion opstart 

 

 

 

 

 

 

-+50 deltagelse Greve  

  Sommerfestival 25. maj 

 

 

 

-Kvindesenior 

 

Der er mange af 

motionsholdene der ikke 

træner jævnligt. 

Nyt 8 mands seniorhold 

forventes tilmeldt til 

efterårsturneringen 

 

 

I lighed med herrerne er der 

den 8. maj nu opstartet et 

kvindemotionshold. DBU har 

hjulpet med igangsætningen 

og 22. maj overtager kvinder 

selv styringen 

 

Herremotionsholdet +50 

repræsenterer klubben ved 

Greve Sommerfestival den 

25. maj 

 

Der er rykket for svar på om 

kvindesenior vil genopstarte 

til efteråret 

6. Økonomi og Regnskab  

- Kontingentkørsel 

status 

 

- Restancer og 

udmeldelser 

 

 

 

 

- Antal medlemmer nu 

 

 

- Økonomi generelt 

 

 

 

Kontingent er kørt 

tilfredsstillende 

 

Der har været en del 

udmeldinger men også 

kommet mange nye til især i 

børneafdelingen og årgang 

2008 

 

Klubben har ca 330 

medlemmer lige nu 

 

Økonomien er 

tilfredsstillende. Vi mangler 

fortsat medlemstilskud fra 

kommunen samt midler fra 

Partnerskabsaftale  

Jesper/Jan  

 

 

 

 

 

 

 

7. Status cafe vagter og 

sortiment 

 

Har fordelt vagter og sat folk 

på når der er mere end en 

kamp 

 

Søren 

 

8.  Kommunal 

Partnerskabsaftale i 2019 

Er godkendt af kommunen Jan  

9.  I-Charge 

-stillingtagen til ”tilbud” 

   

Tilbud blev afslået Jan  

10. Bestyrelsesansvars 

forsikring og 

”indboforsikring” i klubben 

Skal vi? 

Det blev vurderet ud fra de 

nuværende forudsætninger at 

begge forsikringer var spild af 

penge 

Jesper  
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11. Nøglesæt retur fra 

frivillige der er stoppet  

Der rykkes for nøglesæt fra 

stoppede trænere 

Jan  

12. Opgaveliste status Listen blev kort gennemgået.  

 

Det var ikke muligt at få 

produktionsskolen i Tune til at 

lave nye pokalskabe så der 

arbejdes videre med en hylde 

løsning. 

 

Se status på listen hvor grøn 

er færdiglavet, gul i gang og 

rød ikke afklaret 

Søren og 

Jan 

 

13. Eventuelt Stig spurgte til banner til hans 

hold og fik ja 

Alle  

14. Nyt møde 21. august 2019 kl. 18.30 Alle  

 


